
 
Til	bestyrelsens	medlemmer	
	
	
	 	 	 	 	 	 24-01-2018	
	
Bestyrelsesmøde	torsdag	den	7.12.2017	

	
Til	stede:	Stig	Wall,	Steen	Jørgensen,	Sigurd	2x,	Sten	Markvorsen,	Jes	Bygballe,	Lise	Rovsing,	Jan	
Sørensen,	Karina	Jørgensen,	Peter	Birch,	Jørgen	Rasmussen	og	Janni	la	Cour	
Afbud:	Hans	Andresen,	Olivia	2b	
	
	
1. Godkendelse	af	dagsorden	og	evt.	tilføjelser	

	
2. Godkendelse	af	referat	fra	mødet	den	11.9.2017	-	godkendt	
	
	
3. Orientering	ved	rektor		

• Skriftligt	notat.	Jørgen	Rasmussen	henviste	til	det	udsendte	materiale	og	foretog	en	kort	opsamling.		
Vi	har	haft	arrangement	om	unge	og	sorg,	hvor	eleverne	er	blevet	bedt	om	at	skrive	en	tekst.	GHG	
er	blevet	certificeret	som	talentskole.	Det	gives	på	baggrund	af	den	talentstrategi,	vi	har	
udarbejdet,	jf.	B-møde	fra	foråret.	

• Nye	Studie-	og	ordensregler.	Ny	bekendtgørelse,	der	siger,	at	studie-	og	ordensregler	skal	
fremlægges	for	elevråd,	PR	og	skolens	bestyrelse.	Diskussion	og	kommentarer	fra	forskellige	
bestyrelsesmedlemmer.	Enighed	om,	at	en	jurist	skal	se	studie-	og	ordensreglerne	igennem.		

• Ny	Elevtrivselsmåling	på	de	gymnasiale	uddannelser.	Der	har	været	diskussion	omkring	de	
spørgsmål,	der	er	opstillet.	Herefter	diskussion	i	bestyrelsen,	herunder	erfaringer	fra	grundskolen.	

	
4. Orientering	ved	formanden	og	andre	bestyrelsesmedlemmer	

• Orientering	ved	formanden	og	andre	bestyrelsesmedlemmer.	Stig	Wall	fortalte	om,	at	der	er	givet	
dispensation	for	28-elever	loft.	

	
5. Uddannelsen	

• Evaluering	af	grundforløb	2017	for	1g.	Grundforløbet	har	overordnet	set	fungeret	godt.	Det	har	
været	et	stort	logistisk	arbejde.	Evaluering	på	lærermødet	den	6.12.17,	og	her	var	en	
tilbagemelding,	at	elevernes	motivation	er	dalende	til	slut	i	grundforløbet,	og	det	er	
demotiverende.	Det	er	hårdt	som	lærer	at	tage	imod	to	kuld	nye	elever	og	bibeholde	det	samme	
engagement.	I	forhold	til	valg	af	studieretninger	er	der	sket	en	forskydning	ift.	de	
naturvidenskabelige	med	biologi/biotek	studieretninger	og	ift.	valg	af	matematik	på	A-niveau,	idet	
flere	elever	har	valgt	dette.	Vi	har	også	kunnet	oprette	en	studieretning	med	græsk	og	latin.	

• Strategi	2016-20.	Der	bruges	for	tiden	mange	ressourcer	på	implementering	af	den	nye	reform.	
Herefter	kort	diskussion	om	synlig	læring	

• Kapacitet.	Indstilling	vedr.	antal	nye	1g-klasser	2018.	Vedtaget,	at	vi	indstiller	12	nye	1g	klasser	
sommer	2018.		

	
6. Skolen	

• Udbedrings-	og	vedligeholdelsesarbejder.	Vi	havde	brandøvelse	d.3.12.17,	og	alt	gik	rigtig	fint.		



	
	
7. Økonomi.	Jan	Sørensen	fremlagde	regnskab	og	budget.	Regnskabet	ser	fint	ud,	og	det	forløber	som	

planlagt.	Overskud	for	2017	bliver	på	omkring	2	mio.	kr.		
Forslag	til	budget	2018.	Det	er	tydeligt	i	budgettet,	at	besparelserne	slår	fuld	igennem	i	2018.	Jan	
Sørensen	fremlagde	herefter,	hvad	en	13.	klasse	vil	betyde	for	skolens	budget.	Vedligehold	nedsættes	
pga.	skolens	nuværende	vedligeholdelsesplan.	Skolen	har	en	høj	likviditet	og	er	gode	til	at	fastholde	
elever.	
Regnskab	og	budget	blev	godkendt.	

	
	
8. Eventuelt	

Næste	møde	19.3.2018.		
	

	
	

	
	 	 	 	


